

DACADU – Interkultureller Blog



Im März 2022 wurde ein Pilotprojekt zur Förderung der Interkulturalität im Fremdsprachenunterricht gestartet: **DACADU – Interkultureller Blog**. Es handelt sich um eine von den EUt+ Partneruniversitäten in Darmstadt, Cartagena und Dublin entwickelte Initiative, die es den Studierenden ermöglicht, Deutsch als Fremdsprache gemeinsam mit interkultureller Kompetenz zu lernen. Das Projekt steht auch im Einklang mit den Zielen und Bestrebungen in Bezug auf Mehrsprachigkeit und Interkulturalität innerhalb von EUt+.

A pilot project to promote interculturality in foreign language teaching was started in March 2022. It enhances multilingualism through collaborative engagement with EUt+ lecturers and students in creation of an **online Blog**. It is an initiative developed by the EUt+ partner universities in Darmstadt, Cartagena and Dublin, which enables students to learn German as a foreign language together with intercultural competence. As a project, it also aligns with the objectives and aspirations around multilingualism and interculturality within EUt+.